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Interpelacja w sprawie wyjaśnienia historii związanej z „Baobabem" z 

Placu Litewskiego. 

W z�:�:=\ mieszkańz�nymi spz� �=�mi jahle do mnie 

dochodzą, pragnę wyjaśnić jak potoczyła się historia usuniętego podczas przebudowy Placu 

Litewskiego drzewa o wdzięcznej nazwie „Baobab". 

Najlepiej myślę zasięgnąć informacji „u źródła", czyli w odpowiednim wydziale Rady 

Miasta. 

Domyślam się, że Wydział Kultury będzie dysponował wiedzą na ten temat, ponieważ pień 

drzewa chyba nieprzypadkowo został umieszczony na placu w pobliżu Galerii Labirynt. 

Podobno miał być wykorzystany do działań artystycznych? 

W związku z tym chciałbym wiedzieć, czy był złożony jakiś projekt? Jeżeli tak, to przez 

kogo? Czy wydatkowano już na realizację jakieś pieniądze? 

Od czasu przebudowy placu mija już kilka lat, a o ile ja się znam na rzeczy, to ten rodzaj 

drewna nie należy do najtrwalszych, więc leżąc pod gołym niebem jest narażony na zmienne i 

niekorzystne warunki atmosferyczne. Grzyby i fauna żyjąca w drzewie na pewno nie próżnują. 

Mam nadzieję dowiedzieć się kto miał pomysł na wykorzystanie tego materiału drzewnego, 

ale jeśli miała powstać z tego rzeźba to wydaje mi się, że nie był to dobry pomysł. Jak już 

wcześniej sugerowałem ten gatunek drewna jest kiepski, a zważywszy na wiek tego drzewa można 

zakładać, że może być po prostu spróchniałe. 

Proszę o wyjaśnienie wszystkich wątków związanych z ta sprawą, nawet jeśli o coś 

zapomniałem zapytać. 


